
Protok6l nr XXXIX/18

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 12 marca 2018r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11l13



W dniu 12 marca 2018 roku o godzinie 10.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wfoclawek przy ul.
Zielony Rynek 11./13 rozpoczqly siq obrady XXXIX sesji Rady Miasta Wtoclawek Vll kadenc.ji,
zwolane w trybie art.20 ust.3 ustawy o samorzqdzie gminnym na wniosek radnych:
Jarosiawa Chmielewskiego, Janusza Dqbczyriskiego, Dariusza Wesolowskiego, Andrzeja
Paluckiego, Rafala Sobolewskiego, Stanislawa Krzem ien iewskiego, Dariusza Jaworskiego i

kt6rej przewodniczyl Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski.
Ad. 1
Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafaf Sobolewski otworzyl obrady XXXIX sesji Rady
Miasta Wloclawek, witajqc Prezydenta Miasta, Zastqpc6w prezydenta Miasta, radnych,
przedstawicieli medi6w i zaproszonych go(ci.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski
stwierdzit, 2e na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq
obecnoici 23 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 12 marca or. sE prawomocne.
Lista obecno6ci radnych z XXXIX sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu,
Lista os6b uczestniczqcych w XXXIX sesji Rady Miasta stanowi zalEcznik do protokolu.
- przyjqcie protokofu z obrad XXXVlll sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski poinformowal, ie w Biurze Radv Miasta
oraz w Biuletynie Informacji Publicznej urzqdu Miasta udostqpniony byi do wglqdu projekt
protokofu z obrad XXXV|ll sesji Rady Miasta wloclawek V kadencji, kt6ra odbyta siq w dniu
05 lutego 2018 roku, z kt6rym to protokolem radni mogli siq zapoznai iwnieit ewentuarne
uwagi. Nie zgtoszono uwag, poprawek i uzupelnieri.
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal sobolewski zapytaf, czy sq ze strony radnycn
propozycje zmian do zaproponowanego porzqdku obrad, przy czym zaznaczyf,2e zgodnie z
art. 20 ust. 4 ustawy o samorzqdzie gminnym taki wniosek wymaga zgody wnioskodawc6w.
Ze strony radnych nie padty 2adne propozycje zmian do porzqdku obrad.
wobec braku zgloszeh zmian do porzqdku obrad przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal
sobolewski poinformowal, 2e obrady xxxlx sesji Rady Miasta bqdq realizowane wedlug
zaproponowanego porzqdku obrad.

Ad.2
Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta wlocfawek
na 2018 rok.

2e procedowanie nad
przedmiotowym projektem wynika z Uchwaly Nr V/19/201g Kolegium Regionalnej lzoy
obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 2r rutego 201gr. w sprawre wszczqcra postQpowanra
nadzorczego o uznanie za niewa2nq uchwalq Nr xXXVll/1/201g Rady Miasta Wloclawek z
dnia 16 stycznia 2018 r. w sprawie uchwalenia budietu Miasta wtoclawek na 201g rox.,
kt6ra ustaliia wystapienie nieprawidlowojci w podiqtej uchwale oraz zobowiqzala do ich
usuniqcia w terminie do dnia 13 marca 2o1g roku. w zwiqzku z powy2szym w drooze
rozpatrywanego projektu dokonuje siq zmian w wydatkach maiqtkowych umo2liwiaiqcycn
reafizaciQ przedsiqwziqi wieloletnich oraz ustala siq rezerwq celowq na zarzqdzanie



kryzysowe zgodnie z ustawE z dnia 26 kwietnia 2007 roku o zarz4dzeniu kryzysowym. W
wydatkach bie2qcych utrzymuje siq poziom uchwaly podjqtej 16 stycznia 2018 r. zmienionej
Zarzqdzeniem Nr 3312018 z dnia 9 lutego 2018 r. i Zarzqdzeniem Nr 49120108 z dnia 26
lutego 2018 r. lqcznie z rezerwami na wydatki bieiqce i dokonuje siq zmian wwydatkach
majqtkowych okre6lonych w zalqcznikach Nr: 2,3,4 i9.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt zmienionej uchwaly budietowej rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta, kt6rq przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy
Komisji rad ny Andrzej Pafucki.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Gfos zabral Pan Prezvdent dr Marek Woitkowski. ,,Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado,

Szanowni Pafistwo w zwiqzku z uchwalq Regionalnej lzby Obrachunkowej, kt6ra pan

Przewodniczqcy raczyl przywolai, jesteSmy zobowiqzani do zmiany budietu i dlatego tei
chcialbym powiedziei, 2e przychylam siq do dw6ch wniosk6w ztoionych przez Kluby
radnych Prawa i Sprawiedliwo5ci iKlub Niezaleinych ite dwa wnioski zyskujq naszq

akceptacje, chodzi konkretnie o zmiany w dziale 900, iest to Gospodarka Komunalna i

ochrona Srodowiska itutaj zapisali6my: zagospodarowa n ie parku im. H. sienkiewicza od ul.
Kardynala stefana wyszyriskiego do ul. okrzei Strona poiudniowa - dokumentacja- kwota
150.000 zl. oraz w dziale 750 Administracja publiczna, chodzi o zmianq sposobu u2ytkowanra
wraz z rozbudowq budynku po bylym domu dziecka na inne funkcje uiytecznosci publicznej
przy ul. 2ytniej - dokumentacja - kwota 15O.0OOzl., dziqkujq.,, (wypowiedi doslowna).
Gfos zabral radnv Jarostaw Hupalo. ,,panie przewodniczqcy, panie prezydencie, wysluchaiem
tego, co Pan Prezydent przed chwilq przeczytaf ichcq wyrazit swoje zdziwienie w imieniu
Klubu Radnych sLD, poniewai w tych ustaleniach dotyczqcych bud2etu w 2aden spos6b moj
klub nie uczestniczyl, jesli odbylo siq takie spotkanie, na kt6rym pa6stwo ustaliliscie te na
przyktad dwie zmiany, o kt6rych pan m6wi, to jest to dla nas ogromne zaskoczenie i

chcialem zapytai io tE zmianQ dotyczqcq parku tokietka, ale nie parku, tylko parru

sienkiewicza, czego ona dotyczy. Takie mam pytanie do pana prezydenta o doprecyzowanre,
czy to jest ul. tazienna i to jest skorelowana akurat z tym. M6j Klub negocjowai z panem

Prezydentem i rozmawial na temat budietu w grudniu. Te wszystkie dzialania, kt6re miaty
miejsce od tego czasu do dnia dzisiejszego, do tego momentu, kiedy pod przymusem, a
wlasciwie w wyniku zalecef Regionalnej lzby obrachunkowej, my ten budiet uchwalamy,
nie wnieSliSmy do niego iadnych poprawek i iadnych oczekiwari, po prostu nie targowalidmy
siq z Prezydentem o to, co w tym budiecie ma byi. Jak siq panom to nie podoba, no
niestety, taka prawda jest, taka prawda,2adna poprawka, iadna zmiana nie dotyczy Kluou
Radnych SLD, mySmy z panem prezydentem ustalili, 2e zglaszalidmy do bud2etu zmianq
dotyczqcq transportu publicznego iotrzymalidmy obietnice,2e taka zmiana nastapi inawet



w tym okresie, kiedy stoi Pan pod 5cianq, a wlaiciwie stal Pan tej zmiany nie

artykulowaliSmy, nie bylo z naszej strony presji,2eby Pan w tej chwili zadeklarowal ten
milion zlotych na Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacji, natomiast chcq powiedziei, 2e jest

to dziwna rzecz. 16 Stycznia odbyla siq ostatnia, miesiqc czasu nie byio ses.li Rady Miasta,

uchwalamy ten budiet w ostatnim wymagalnym terminie, nie tak powinno to byi i nie tak
to powinno wyglqdai, dziqkujq". (wypowiedi doslowna).

Glos zabral radnv Krzvsztof Kukucki. " Panie Przewodniczqcy, Panie Prezydencie, Panie

Prezydentki, Pani Skarbnik, Wysoka Rado, chcq powiedziei, 2e od powiedzialno6i za cafy ten
balagan, za tE dzisiejszE sesjq ponosi w stu procentach Przewodniczqcy Rady Miasta, cncq
powiedziei,2e Klub Radnych Sojuszu Lewicv Demokratycznej na tyle, ile m6gt, dop6ki gios

nie zostal odebrany dyskusja nie zostala zamkniqta, pr6bowal wiqkszo6i w Radzie Miasta
przekonai do tego, co robi, ie to, co robi, to.,est zte, 2e to, co robi to jest niezgodne z

prawem, ie zdejmowanie pieniqdzy z punkt6w, na kt6re jui sa zawarte umowy, kt6re sq w
wieloletniej Prognozie Finansowej to jest lamanie prawa i dopiero Regionalna lzba
Obrachunkowa, Panowie, musiala Wam powiedziei, doii tej zabawy. DoSi tel' zabawy
kosztem mieszkaric6w wloclawka, dopiero pod naciskiem Regionalnej lzby obrachunkowej
dostaliscie kubel zimnej wody izmuszeni zostaliicie do zreflektowania siq,2e budzet miasra,
2e pieniqdze mieszkaric6w wloclawka, to nie jest wasz prywatny folwark. panom dzisiai lesr
do imiechu, widzq,2e sig nie poczuwacie do od powiedzialnoici, do tego, ie przez miesiqc,
przepraszam, 2e przez dwa miesiqce czasu finanse miasta byly zawieszone, dopiero
Regionalna lzba obrachunkowa musiala wam palcem pokazai, w jakim wielkim blqdzie
jesteicie, ja siq szczeg6lnie, szczeg6lnie dziwiq do6wiadczonym samorzEdowcom, tym,
kt6rzy nie sq w radzie pierwszy raz, nie mieli przerwy w samorzqdzie, bo przeciei taki blqd,
jaki na sitg kolanem wepchnqli(cie na sesji bud2etowej odbiera wam wta6ciwie prawo oo
tego, 2eby dalej reprezentowai mieszkaric6w wfoclawka. Merytorycznie jesteicie spaleni po
prostu. Ma Pan racie, nie ja bqdq oceniat tylko mieszkaricy, a mieszkaricy wloclawxa
doskonale widzq, 2e z postulowanego chocia2by przejdcia pod torami dla pieszych,
zdejmujecie pieniqdze po to ieby, i to jest pytanie. o to pytai radny Hupalo przewodniczqcy

Klubu, czy jednym z koronnych argument6w czy warunk6w bylo to, 2eby pan

Przewodniczqcy Rady Miasta mial lepszy dostqp do parku Henryka sienkiewicza, a na
Konwencie, z tego, co wiem, czy na spotkaniach, z tego, co wiem, takie argumenty padaty.
Prosze zaprzeczyi, lub potwierdzii". (wypowiedi doslowna).
Gfos zabral Przewodniczacv Radv Miasta,,proszq zmierzai do finalu, bo chcemy procedowac
dalej". (wypowiedl doslowna)

Gfos zabrai radnv Krzvsztof Kukucki. ,,Drugq kwestiq, kt6ra r6wnie2 obciq2a
Przewodniczqcego Rady Miasta, to jest spos6b zwolania dzisiejszej sesji. panie

Przewodniczqcy, od kiedy Pan wiedzial, ie do 13 marca mamy poprawid blqdy, na kt6re nam
zwr6cila Regionalna rzba obrachunkowa, wasze biqdy, od kiedy pan wiedzial, od tego
tygodnia, od wczorai, od przedwczorai, dlaczego pana koledzy musieli ratowai pariskq twarz
iskiadai wniosek o zwolanie nadzwyczajnej sesji Rady Miasta. przecie2 m69l pan zwofai



normalnq sesjq, w normalnym trybie. Co takiego stato na przeszkodzie,2eby w normalnym

trybie zwolai tE sesje. Po raz kolejny Pan siq skompromitowal Panie Przewodniczqcy, ale nie

ma tego zfego, co by na dobre nie wyszlo i muszq powiedziei, 2e zadowolony jestem ze

zmiany w bud2ecie, kt6ra przewiduje zarezerwowanie irodk6w na zaadoptowanie czy

przeksztalcenie budynku przy ulicy Zytniel. eni Prezydent doskonale wie, ie my na ten temat
jui rok temu rozmawialiimy, my(lq, 2e takie 12 miesiQcy temu. Rozmawiali6my, oglEdalismy
ten budynek, w moim przekonaniu ten budynek idealnie, przynajmniej w czq(ci, tam, gdzie

dzisiaj jest parterowa dobud6wka, idealnie nadaje siq na Wydzial Komunikacji. Mam
nadziejq, 2e te pieniqdze, kt6re sa zarezerwowane w tej zmianie, zostanq wla:inie dobrze
wykorzystane, 2ebySmy mogli ten budynek, kt6ry musi byi opuszczony, kt6ry musi zmienii
funkcje, zagospod arowa li. Nie mniej jednak mogliSmy tE zmianq wprowadzii normalnie, na

spokojnie, tak .jak wielokrotnie zmieniamy bud2et, bez kompromitacji dla naszego
samorzqdu, bez tego, kiedy zamykat nam Pan usta panie przewodniczEcy, przerwal pan

dyskusjq, glosowal Pan, dopuScil Pan gtosowanie en bloc byi mo2e, gdyby nie to glosowanie
en bloc, kt6re Pan wymusil na nas, gdybySmy po kolei te wszystkie poprawki glosowali, nie
mieliby6my dzisiaj takiej sytuacji, bo Rlo po prostu te wasze wadliwe poprawki uchylitobv i

byloby po wszystkim. Proszq siq obudzii, proszq zrozumiei, ie jest pan tutaj nie dla siebie,
nie dla wtasnego,,ja", nie dla wfasnej ulicy tylko dla mieszkaric6w Wloclawka ima pan

obowiqzek, obowiqzek reprezentowai i pracowai na rzecz wszystkich radnych Rady Miasta i

nie wybierai sobie w negocjac.iach, 2e ten klub panu jest bliiszy, tamten klub jest panu

bliiszy i ten Pan zaprasza do negocjacji, czy nie. Klub radnych sojuszu Lewrcy
Demokratycznej jest ofiarq tego, 2e dziala zgodnie z prawem, 2e dziala zgodnie z uchwatq z

2010 roku o sposobie przygotowania budietu, 2e zto2yli6my ponad 40 poprawek czy
propozycji do budietu, propozycji do bud2etu zgodnie z okreslonym w tej uchwate
terminem do korica wrzeinia ipan przewodniczqcy, kt6ry ma obowiqzek reprezentowac
rowniez mnie, r6wniei ka2dego z radnych sojuszu Lewicy Demokratycznej wybiera sobie
lepszych igorszych, lepsze i gorsze kluby. Dziqkujq bardzo',. (wypowiedl doslowna).

Ba rdzo dziqkujq. Rozumiem, 2e

ten podniesiony ton, to byl wyraz frustracji iwyraz niemocy i nieudolnoici politycznej Klubu
sojuszu Lewicy Demokratycznej, kt6ra nie przeprowadzita, nie byla w stanie przeprowadzii
2adnych pozytywnych zmian w tym budiecie, Chcialbym powiedziei, ie dziqki temu, ie
procedowaliSmy tak, a nie inaczej udato sig na przykiad chociaiby uzyskai podwy2ki ora
pracownik6w obsiugi szk6l iprzedszkoli, udalo siq przygotowai nowe zadanie inwestycyjne
w tym budiecie miasta wloctawek. sam spos6b procedowania w og6le siq nie trzyma tego,
o czym Pan m6wi, w og6le nie jest zbieiny z tym, o czym pan m6wi. Regionalna lzoa
obrachunkowa nie znalazla 2adnych podstaw do tego, aby zakwestionowai spos6b
procedowania przez Przewodn iczqcego Rady Miasta, wrqcz przeciwnie wskazaia, 2e to
gtosowanie i procedowanie zostalo przeprowadzone w spos6b sprawny i zgodny ze
wszystkimi procedurami, w 2aden spos6b nie zostalo to zakwestionowane. prosze nie
krzycze(, siq zachowywai w spos6b kurturarny, taki, kt6ry przystoi radnemu. Jui siq tutal



Pan wykrzyczal, to wystarczy. Druga rzecz jest taka, ie Regionalna lzba Obrachunkowa

stwierdzila, 2e zar6wno organ wykonawczy jak i uchwalodawczy tego miasta, ka2dego

samorzqdu to sE organy partnerskie i r6wnorzqdne, to,2e procedujemy dzisiaj wla6nie w
takim trybie, w takich okoliczno6ciach jest zwiEzane z tym, 2e staralijmy siq z Prezydentem

osiqgnqi, jak najwigkszy kompromis i, jak na.jszybciej dopiqi to, aby ten bud2et zostal
przyjqty. Tak naprawdq, to zalecenia Regionalnej lzby Obrachunkowej byly takie, aby5my

najpierw porozumieli siq z Prezydentem, a potem procedowali w zwiqzku, z czym, ie czasu

byio niewiele tryb procedowania jest taki, a nie inny. W zwiqzku z glosowaniem wniosk6w
en bloc, zarzuca Pan nieznajomo(i prawa, a mogq zrobii to samo w stosunku do pana, jest

to podstawowa zasada glosowania wniosk6w najdalej idqcych, kt6ra wvnika ze Statutu
Miasta Wloclawek, zresztq nie tylko ze Statutu Miasta Wloclawek, ale iz innvch statut6w
tego Miasta. W zwiqzku z czym wydaje mi siq, ie ten glos 6wiadczy tylko o tym, zar6wno
poprzedzajqcy, jak i pariski, o tym, 2e nie byli(cie w stanie zaproponowai sensownych zmian
do tego budietu, takie, ktdre bylyby zrealizowane. przypomnQ, 2e w wyniku porozumien z

Prezydentem udato siq wygospodarowai dodatkowe 3 mln, czy 4 mln, prawie 4 mln. na

inwestycje, kt6re bqdq realizowane w naszym mie6cie. Jeieli to jest dla pana nic, proszg nie
krzyczei. Jeieli chodzi o Park realizujemy inwestycje pt.,,Slodowo", realizujemy inwestycje
pt.,,Park na Pompce" irealizujemy, bqdziemy realizowai, jako kompatybilnE inwestyc1e,
koncepcje Pana Zemfy z 2003 roku, kt6ra leiy w szufladach Urzqdu Miasta i do tej pory nre
byla realizowana, robimy to po to, aby to siq spajalo w jednq calo6i. Reasumuiqc, uwaiam,
2e to, co siq wydarzylo, po pierwsze przywr6cilo podmiotowoji Radzie Miasta, kt6ra to do
tej pory traktowana byla, jako ten organ, kt6ry przyjmie bud2et albo go nie przyjmie, i nie
ma wplywu na to, co siq dzieje. cala ta sytuacja pozwolifa nam stwierdzid i unaocznii
wszystkim, 2e Rada Miasta Wloclawek jest podmiotem r6wnorzqdnym dla organu
wykonawczego ijeste6my w stanie wsp6lnie z prezydentem doprowadzii do tego, aby ten
budzet mial taki, a nie inny ksztatt, pozytywny zresztE dla M iasta. (wypowiedi doslowna).
Glos zabral radnv stanislaw wawrzonkoski.,, panie przewodniczqcy, wysoka Rado. Mamy
12 marca 2018 roku, stosownie do Uchwaly Regionalnej lzby obrachunkowei, kt6ra, jaxo
pafstwowy organ nadzoru i kontroli gospodarki finansowej min. jednostek samorzqdu
terytorialnego zdecydowalaby ten, nie wiem, po raz pierwszy chyba kadencji,
powiedziatbym, dzialalnoici naszej Rady Miasta, uznala za niezgodny z prawem, wyznaczajqc
termin 13 marca do jego usuniqcia, a wiqc wydaje sie, Ze jest sukces, bo to zdaniem pana 

I

Pana decyzji obradujemy dzierl wczeSniei, a wiqc robimy przed terminem jeden dzieri, tylko,
jak siq przeSledzi procedurq uchwalania tego budietu, kt6ry r6wnie2 jest kontrolowany
przez RlO, to z tej procedury moina tylko jedno okrejlenie wyciqgnqi czy nazwad, jako
procedowanie skandaliczne, kt6re nie powinno miei miejsca. proszq siq rozejrze( do innych
samorzqd6w, wszyscy jui realizujq swoje budzety tegoroczne, a my mamy czas, my mamy
czas, na tym zyskujemy podmiotowo(i, jaka podmiotowo6i? Zmienil siq jakid przepis w
ustawie o samorzqdzie, kt6ry dai coi dodatkowe dla rady, dla przewodn iczEcego, nic. Wano
przed kaidymi obradami, szczeg6lnie dla prowadzqcych te sesje czytai te swo;e
uprawnienia, one sq niezbyt wierkie i proszq nie dodawai sobie sprendoru z jakimi(
wyimaginowanymi spostrzeien ia m i. ZeSmy zaczgli prawidlowo, bud2et zgodnie z terminem



ustawowym zostal zgtoszony pod obrady Rady Miasta. Pod koniec listopada odbyta siq

konsultacja z najwiqkszym klubem, z Prawem i Sprawied liwo(ciq. Termin byl wyznaczony
pierwszej sesji 19 grudnia i wydawalo siq, ie trzy tygodnie to wystarczajqcy czas, by odbyi
rozmowy we wszystkich klubach iz wszystkimi klubami ize strony klub6w zgtosii swoje
uwagi i poprawki i konkretne 2qdania, by te rzeczy zostafy ewentualnie zmienione, jeieliby
mraly merytoryczny, merytoryczny sens. To przeciei na pierwszej sesji 19 grudnia
wprowadzajqcy pod obrady Prezydent stwierdzaf, ie na 86 mln. budietu, 74 to sE inwestycje
kontynuowane, a przeciei wiadomo czy powinno byt wiadomo, 2e skoro sq kontynuowane i

zapisane w Wieloletniej Prognozie to nie powinno siq, powiedzialbym, w nich maczai, bo to
przeciwnie do Waszych zamiar6w nie szybciej, nie taniej, tylko dlu2ej i droZej. Tak siq
zapowiada ta realizacja. Na tej sesji wystqpowalo wielu radnych ija, niezale2nie,2e nie
podzielam wszystkich poglqd6w to jednak ta dyskusja, ona byla merytoryczna, potrzebna,
wystqpilo ponad 20 zabierajqcych glos iwydawalo siQ, 2e po takiej dyskusji powinni(my
skoficzyi, powiedziafbym, te obrady przyjqciem bud2etu na rok bie2qcy. Niestety, pan

Przewodniczqcy zaproponowal po raz kolejny, tq nowE, kt6rE stosowai w poprzedniej
kadencji 2006-2010 i przerwal sesjq ijej obrady odktadajqc na termin tei bardzo, bardzo,
bardzo taki, jaki6 swobodny, bo ai na obrady styczniowe, co wydaje siQ, ie w sytuacji, kiedy
przy bud2ecie jest ka2dy dziei wainy, to obrady wyznaczone na 16 stycznia wydawaly siq ju2
terminem zbyt dtugim, ale o dziwo po nawet nie godzinnej dyskusji, po trzech kwadransacn
znowu uznaf Pan, ie jest jeszcze czas i przerwat Pan te obrady o 9:45. W koricu Regionalna
lzba Obrachunkowa, mimo, ie mogla w zasadzie do korica lutego sama wyznaczyi ten
bud2et, uznala jednak, 2eby nie skl6cai tych dw6ch organ6w: wykonawczego i

uchwalodawczego wyznaczaiqc ten termin 13 marca, przecie2 na tej sesji styczniowej takie
Prezydent m6wit o ka2dym zapisie tytulu inwestycyjnego, 2e jest podpisana umowa, 2e sq
gwarantowane czy zapowiedziane (rodki unijne, ie tutaj nie moina, 2e tutaj nie mo2na itd.
uznano to za nic nieznaczace, za nic nieznaczqce. czas mamy, kolejna 16 stycznia dzisiaj jest
12 marca, no Proszq Paristwa w takim tempie, w takiej procedurze uchwalai bud2et, to srq
zdarzylo mi chyba po raz pierwszy w mojej wieloletniej karierze samorzqdowej. oczywijcie
tutaj trzeba siq pochylii, powiedzialbym, ipodziqkowai prezydentowi, ie mimo wszystko
uznal, ze warto dokonai tam ciqi nawet po 40 po 100 tys., czy po 50 2eby per saldo o milion
dwieicie zwiqkszyi te wydatki inwestycyjne z uwzglqdnieniem tych, kt6re byfy zglaszane
takze przez tych, kt6rzy wla6nie torpedowali uchwalenie tego budzetu w przyzwoitym czasie
itak go wydtuiali, ale jeieli sobie proszq paristwa poczytamy tq dzisiejszq zmianq uchwaly
budietowej to najczqSciej to tak jest skre6lii jeden chodnik, zapisa6 drugi, zmniejszyd gdzies
na dokumentacjq, na jednej wprowadzii dokumentacjg na drugiej po to ieby,2eby po
prostu m6wif to o swoim. Jaka jest tego konkluzja, myjlq, ie nie tak powinniimy prowadzii
procedurQ przyjmowania budietu, bo kwartal straty dla realizacji inwestycji to jest ogromny
czas, to stqd potem sE te Srodki niewygasajqce, kt6re tyle zla i kontrowersji przynoszq w te1
Radzie, a poza tym tak2e wydaje mi siq,2e 6wiadczy niestety,2e wielu z nas myli trochq
interesy wlasne z interesem spoiecznym tego Miasta, dzigkujq,,.( wypowiedl wlasna).
Gfos zabrala radna Katarzvna Zarebska,, panie przewodniczqcy, panie prezydencie, panie
Prezydent, szanowni Radni, szanowni Go6cie. Dzisiejsza nadzwyczajna sesja Rady Miasta,
powanna siq nazywai sesiq nadzwyczajnego wstydu dla radnych pisu i radnych Niezale2nych,
ktdrzy przeglosowali w styczniu niezgodny z prawem izasadq gospodarnoici bud2et na rok
2018. Szanowni Radni z koalicji egzotycznej, czy Wy naprawdq my6licie, ie takrm
postepowaniem zrobicie na zlodi Prezydentowi w roku wyborczym, przecie2 to wv robicie



na zlodi mieszkaficom Wloclawka. Przez Wasze decyzje, Panie PrzewodniczEcy, ale bardzo
proszq, zeby tutaj radni mi nie przeszkadzali, przez Wasze decyzje mamy trzy miesiqce
op6inienia w realizacji zada6 inwestycyjnych dla naszego Miasta, Wasza skrajna
n ieodpowiedzia Ino6i doprowadzifa do sytuacji, w kt6rej inwestycjom wsp6lfin ansowa nym z

Unii Europejskiej grozito po pierwsze niewykonanie, a po drugie zwrot dotacji, dodatkowo
naraZajEc nasze Miasto na straty finansowe wynikajqce z kar umownych. Doskonatym
przykladem tej calej sytuacji sq plac6wki opiekuriczo- wychowawcze tlw."74". Zwracam siq
do Was, ieby6cie jak najszybciej skoriczyli ten balagan, chaos zwiqzany z uchwaleniem
budietu na rok 2018. Chcq przypomniei, ie to Regionalna lzba Obrachunkowa w Bydgoszczy
wyznaczyla nam, Radzie Miasta, date 13 marca, czyli do jutra w celu naprawy tej sytuacji.
Zwracam siq do radnych z koalicji egzotycznej, do radnych z PiSu i radnych Niezale2nych nie
przedluiajcie jut tej kompromitacji, dziqkujq".( wypowiedi doslowna).
Gfos zabral radnv Jarostaw Chmielewski ,,Szanowni Paristwo, Panie prezydencie, panie

Przewodniczqcy. Szanowni Padstwo miatem nie zabierai glosu na dzisiejszej sesji Rady
Miasta, my6lq,2e pewien kompromis zostal osiqgniqty, pewne poprawki zyskaly akceptacjq
w oczach organu wykonawczego, a wiqc naleiy zaprezentowai, przejSi do glosowania i

przystEpii do dalszej pracy, ale widzq,2e pa6stwo, jak to ladnie pani powiedziala z koalicji
stoikowej, ja tak Padstwa nazywam. Tak, to wiaSnie pafistwo. paristwo z koalicji stolkowey
postanowili wykorzystai dzisiejszq sytuacje, dotyczqcq tego, czy Miasto ma budiet
uchwalony czy nie do tego zeby politycznie zafunkcjonowai izaistniei. szanowni paristwo,
ja myjlq, ze te wszystkie zarzuty, kt6re tutaj pa6stwo tak skrzgtnie pr6bowali5cie przerzucii
na strone radnych, powinni6cie kierowai do swojego prezydenta, bo przeciei droozv
Panstwo propozycje dotyczqce bud2etu, tak, iak powiedziat wcze6niej przedm6wca
PrzewodniczEcy Kukucki byiy skladane do korica miesiqca wrzednia. prawo isprawiedliwosi
zloiyto takich propozycji do budietu 53, 2 zostaly uwzglgdnione, nastQpnie drodzy pa6stwo,
zloiyliSmy poprawki po to, Panie radny przewodniczqcy wawrzonkoski, ieby pan prezydent
m6gt siq nad nimi pochylii, to po to byla ta przerwa i po to mielijmy w styczniu podjqt
uchwalq dotyczqcq, czego mo2na, czego nie moina, w jakim kierunku organ wykonawczy
chcialby p6j5c, jeieli chodzi o pewnego rodzaju ustqpstwa, bo to jest przeciei tak naprawdq
kwestia zwiEzana z ustQpstwami, kt6re obydwie strony powinny zawrze(, po to 2eby mogly
realizowai to, do czego siq zobowiqzaly dla mieszkaric6w Miasta. No niestety mamy miesiEc
marzec, my dzisiaj dyskutujemy. Dopiero Regionalna lzba obrachunkowa zmusira
Prezydenta do tego,2eby rozmawiaf z radnymi. szanowni pa6stwo apeluje do paristwa,
2ebyscie Paristwo nie wykorzystywali do kwestii politycznych bud2etu Miasta, bo tak, iak
wczesniej m6wili6cie, jui dzisiaj powinniSmy rozpisywai kolejne postqpowania przetargowe,
powinnismy dzisiaj zgtaszai kolejne propozycje dotyczqce bud2etu, a nie zajmowai siq
kwestiami zwiqzanymi z budietem, ale to, ie ten budiet jest dzisiaj uchwalany, to niestety
drodzy Paristwo, winQ za to ponosi prezydent Miasta. proszq,2ebyicie pa6stwo przeszli do,
Panie Przewodniczqcy, do glosowania nad tym bud2etem, ieby6my mogli r6wniei przystqpic
do normalnej pracy io zwolanie kolejnej sesji, bo wiem, 2e czekajq kolejne punkty, kt6rymi
powinni5my siQ merytorycznie zajqi, a nie festiwal wystqpieri politycznych, bo widzq, ze
chyba zaczqi siq iu2 okres kampanii wyborczej i dlatego paristwo z koaricji stofkowej
zabieracie glos w tej materii, o wlainie teraz bqdziemy mieli kolejnq wypowiedi. Ja
rozumiem, nie bqdq wnikal, bo zaraz pani powie, ie to jest atak osobisty na paniq czy na
kwestie zwiqzane z Pani rodzinq, ja rozumiem, czemu siQ pani zglasza, dziqkujq,,. (wypowied/
doslowna).



Glos zabral Przewodniczacv Radv Miasta radnv Rafal Sobolewski .,Dziqkujq bardzo, ja jeszcze

gwoli wyja(nienia, a propos glosu Pana radnego Stanislawa Wawrzon koskiego, chciatbym,

co prawda czujq siq doceniony,2e Paristwo takq rolg mi nie po6redniq tutaj przypisujecie w

Radzie Miasta, przy czym, chcialbym potwierdzii jedn qrzecz, a mianowicie, 2e tak naprawdq

to radni decydujE o tym, co siq dzieje podczas sesji Rady Miasta i tak, je2eli chodzi o wnioski,

kt6re zostaly zgloszone, zostaiy one przegfosowane przez wiqkszodi radnych Rady Miasta

Wtoctawek, je2eli chodzi o wnioski dotyczqce przerwy zostaty one przegfosowane przez

wiqkszo6i Rady Miasta Wtoclawek, je2eli chodzi o zwolanie sesji, zostala ona zwolana na

wniosek radnych Rady Miasta Wloclawek, w zwiqzku, z czym decydentem jak gdyby w tych

wszystkich sprawach byli radni Rady Miasta Wfoclawek, oczywiscie sq jedni w mniejszoSci

inni w wiqkszolci, ale to wiqkszo6i Rady zdecydowala o tym, 2e tak procedujemy, a nie

inaczej, A propos jeszcze spraw proceduralnych, mam tutaj przed sobq orzeczenie
Regionalnej lzby Obrachunkowej, kt6ra jednoznacznie stwierdza "Organ nadzoru nie
stwierdzil naruszenia przepis6w dotyczEcych procedury uchwalania bud2etu,
Przewodniczqcy Rady Miasta procedowai zgodnie z prawem i prawidlowo", proszq to sobie
zapamiqtad, bo jest to zapisane w orzeczeniu Regionalnej lzby Obrachunkowej. Chciafbym
podkreSlii jeszcze jednq rzecz, nigdy nie ograniczaiem tej mo2liwoici wypowiedzi, je2eli

chodzi o budtet, dlatego, 2e ta dyskusja odbywala siq w grudniu, zreszta sam Pan radny
Wawrzonkoski powiedziaf, 2e ta dyskusja odbywala siq w taki spos6b, 2e ponad 20 radnych
zabrato ten gtos, ta dyskusja odbywala siq przed przerwa. W styczniu procedowali6my ju2 po
przerwie itak dalej. W zwiqzku, z czym proszQ wziqi to wszystko pod uwagQ i nie
wprowadzai w blqd zar6wno siebie samych, jak i pozostalych mieszka6c6w tego
M iasta". (wypowied2 doslowna).
Gios zabral radnv J6zef Mazierski ,,Panie Przewodniczqcy, Szanowni Paistwo Prezydencr,
Szanowni Paistwo Radni. W zasadzie mialem nie wystqpowai, ale Pani Radna wywolala
mnie do tablicy. Panie Prezydencie na poczqtku powiem,2e jestem za tym,2eby budowai
,,L4" i te ,,74", kl6re sa w tym budiecie, zaglosujq, ale chciatbym, poniewa2 Pan powiedzial,
ie chcialby poznai, jeSli sq jakied inne zdania, inne sprawy zwiqzane czy ewentualnie rozwiai
wqtpliwo5ci, chcialbym Panu powiedziei, ie.lestem za tym budowaniem, ale budowaniem
,,14" ekonomicznie z uzasadnieniem oplacalno(ci remontu czy modernizacji itak, by mo2na
bylo zrealizowai to zadanie w spos6b bardzo ekonomiczny i zaglosujq za tym budietem taki,
jaki jest i za budowq lej ,,L4", ale chciatbym, aby Pan wysluchat, dlaczego jestem przeciwny
tej lokalizacji, kt6rq mogq powiedziei, wprowadzil Pan cichaczem do bud2etu miasta,
dlatego, 2e przy poprzednich lokalizacjach przy ulicy Sielskiej, Szkolnej, Jasnej, Pan
informowaf radnych na komisjach,2e bqdq realizowane, natomiast przy ulicy tubnej i przy
ulicy Wiejskiej nigdy Pan o tym nie m6wil i przy ulicy Wiejskiej, a wcze6niej zlecil Pan projekt,
wybral Pan lokalizacje i przyjql Pan to zadanie do realizacji, bez jakiegokolwiek uzasadnienia
ekonomicznego. Je2eli kryterium na komisjach ma byi, ie otrzymaliSmy dotacje, otrzymamy
w wysoko6ci tam 500 tys. zl. to ma byi kryterium, 2e to trzeba realizowai, to jest dla mnie
niedobrym kryterium, nie tylko to jedno powinno byi kryterium, ale uzasadnienie
ekonomiczne ioplacalno6ci tego remontu czy warto. W wykazie budynk6w tak, jak Pani
Prezydent powiedziala, w wykazie kart adresowych zabytk6w nieruchomoici, kt6rych jest
850 czy 820 w Urzqdzie Miasta, budynek tubna, Wiejska jest 1900 rok powstania, czyli to
jest ponad 100 lat ma budynek. Zapoznalem siq z projektem, dotarlem do projektanta.
Powiedzial tak, fundamenty sq z cegly i stropy sq drewniane, chcecie tam remontowai to
remontujcie. Z drugiej strony Panie Prezydencie jest rynek wykonawc6w, niech mi Pan



wierzy, ja przypilnujQ ten remont. Pan za 1,600 mln. tego nie zrobi, nie zrobi, dzisiaj sq ceny
takie, 2e o 50 nawet do !OO% wyisze ceny, czyli ok. przeszlo 2 mln. zt plus trzeba bqdzie
parking zrobit plus cieplo nie jest jeszcze z MPECU, tylko piec bqdzie. Zrobimy, jak ja bym za

moje pieniqdze wlasne budowal, to bym tej lokalizacji nie wybraf. Zaproponowalem Panu,
nie 2eby byi przeciwny, innq lokalizacjq, kt6ra jest taka sama, tozsama, dzialka o
por6wnywalnym ksztalcie, por6wnywalnych metrach przy ulicy Kaliskiej 47, budynek, kt6ry
trzeba rozebrad, bo jest wylqczony. Obok 150 m przy ulicy Wiejskiej, Szkola Muzyczna, jest
plac zabaw dla dzieci, mozna z tymi dzieimi przejii. lod nowa, od podstaw nowy budynek,
kt6ry tq ,,14", tych 14 dzieci nie uwzglqdnil Pan, uwzglqdnii Pan sw6j wniosek jednak, bo Pan
caly czas m6wi, 2e jest przyznana dotacja i to jest warunek, ie musimy realizowai ijeieli to
jest jedynym kryterium, dlatego m6wiq nie jestem za tym, zeby nie budowai wjr6d
obiekt6w 70 zabytkowych. Wiejska 47 nie jest wpisana do rejestru zabytk6w, takie
nieprawdq jest. Panie Prezydencie mam tylko proibq, ju2 zaglosujq za tym, pan jeszcze
przeanalizuje i zrobi ten rachunek oplacalnoSci, czy autentycznie idziemy w to, czy
wykonamy za te pieniqdze. Je2eli jest i bqdzie Pan przekonany, ie tak, trudno, no ja po
prostu gtowq muru nie przebije, nie bqdq walczyl dalej, bo widzq, 2e nie mam szans. pan

wybrat ta lokalizaciq, szkoda tylko, ie wcze6niei, kiedy zlecal pan projekt, kiedy wybieral pan

tak, jak w5r6d innych nie poinformowal Pan na komisji, ie wybiera pan tq tubnq, bo
pamiQtam,2e nad Szkolnq byia dyskusja, na Jasnej byia dyskusja, na Sielskiej byla dyskus;a,
a Lubna znalazla siq w bud2ecie, gdzie jui wcze6niej zlecii pan projekt, kosztorys, mapy ird.,
dlatego ostatnia taka moja proiba, gdyby pan przeanalizowal, je2eli uzna.ie pan, 2e .lest
zasadne to trudno, je2eli nie, bo ja takiego rachunku ekonomicznego, przy tej inwestycji nie
widzq. Dzigkujq bardzo"(wypowiedi dostowna).

,,Panie Przewodniczqcy, Wysoka Rado,
Drodzy Padstwo znaczy tak gwoli podsumowania, bo mam iwiadomo66, ie za chwilq
przejdziemy do glosowania izakoriczy siq no powiedzmy ten serial, kt6ry trwa dluiej poo
nazwq,,Bud2et Miasta wloclawka na 2018 rok" ichciatbym drodzy paristwo powiedziei, ie
tutaj nie ma wygranych. My!lq, ie na tej calej sytuacji, kt6ra w swoim rodzaju jest pewnie
bezprecedensowE nie tylko w naszym wojew6dztwie, ale nie chciaibym, bo nie sprawdzarem
tego, rzucai sl6w na wiatr, byi moie w caiym kraju nikt nie zyskai podmiotowojci. I my6le
drodzy Paristwo, 2e jest to btqdne mySlenie, blqdne mySlenie. Jedynym podmiotem tuta.i,
kt6ry warto przywolai to sq mieszkarlcy Miasta. Mieszkaicy Miasta, potrzeby Miasta i to, co
2e6my sobie zalozvli, tez drodzy paristwo, wracaiqc troszeczkq do tego, co ju2 sie wydarzylo
bylem tei w r62nego rodzaju mediach oskar2any o to, 2e nie chcq rozmawiai, takie rozmowy
byiy ija mogQ przytoczyi datami, godzinami, kiedy 2e6my spotykali siq ze wszystkrmr
klubami radnych, gdzie radni w ustawowym terminie mogli zgiaszai swoje propozycje. Mam
Swiadomosi,2e te propozycje nie wszystkie zostaiy uwzglgdnione, zar6wno ze stronv prawa
i sprawiedliwo6ci, ale r6wniei mam iwiadomoii tego i za tq wyrozumialo6i tei dziqkulq
pozostaiym klubom, Platformie obywatelskiej, kt6ra wycofala swoje wnioski, Klubowi
sojuszu Lewicy Demokratycznej, kt6ry takie wycofal swoje wnioski, ale miejmy iwiadomoji,
2e gdy my zliczyliSmy wszystkie propozycje, kt6re zostaly zgtoszone na 201g rok, to
musieliby6my dysponowad budietem na inwestycje ok. 1G0 mln., a wiemy,2e byla kwota o
polowq niisza i niestety no takq mamy konstrukciq w tej chwili ustrojowE w samorzqdzie
terytorialnym, 2e organ wykonawczy jest dysponentem budietu i bardzo czesto staje przed
dylematem, prawda?. A ten dylemat niestety czQsto polega na wyborze mniejszego zla albo
niiszych koszt6w. Ja rozumiem tutaj glos pana radnego J6zefa Mazierskiego, kt6ry ma innq



koncepcjq. Drodzy Paristwo, Paistwo pamiqtajq na poczatku kadencji tei wyszediem z

propozycjq, 2eby wybudowai calkowicie nowy budynek UrzQdu Miasta na skrzyiowaniu, na

dzialce przy ulicy 3 Maja i ulicy Tumskiej, jednak Paristwa argumenty, argumenty
mieszkaric6w sktoniiy mnie do zrewidowania tych plan6w. We Wtoctawku mamy coraz

wiqcej substancji, kt6ra bedziemy, albo zagospoda rujemy, albo bqdziemy jq po prostu

utrzymywai, dlatego te2 to sq wlasnie bardzo czqsto tego typu wybory, budowai cos

nowego czy adaptowai tA substancjq, kt6rq dysponujemy, a kt6ra bqdziemy musieli
utrzymaf, na kt6rq bqdziemy musieli lo2yi z budietu miasta. Dlatego tei pojawil siq pomysl

adaptacji po Domu Dziecka przy ulicy Zytniej, pomysl SLD, p6iniej pomyst tez Klubu

Niezaleinych ija siq oczywi5cie pod tym podpisuje, bo na chwilq obecnq uwaZam, 2e jest to
pomyst niezwykle racjonalny i dlatego tez bedziemy robii wszystko 2eby rzeczywi6cie Urzqd
Komunikacji, kt6ry przeciei we Wtoclawku pozostawia wiele do 2yczenia, przeniedi do
zupelnie inne.j lokalizacji. Wr6cq jeszcze do tej nieszczqsnej hali, bo ostatnio te2 mieli6my
festiwal, serial hala, nie chcq siq wypowiadai, co do powiedzmy, tych rzekomych usterek,
przy 10 mln. inwestycji. Drodzy Paistwo usterki sq zawsze i po to sfuiq gwarancje, ieby te
usterki usuwai, ale tei odpowiem od razu, ie to tei jest kwestia Drodzy Panstwo pewnego
wyboru, bo mogliSmy tq halQ remontowai albo mogli6my wybudowai zupefnie nowq hate.
Tylko tei chcq powiedziei, 2e oprocz kwot, kt6re musieliby(my zagwarantowai na
wybudowanie nowej hali musieliby6my zagwarantowai te2 pieniqdze na rozbi6rkq starej
hali, a te2, jesli Paristwo nie wiedzq, powiem, 2e jest to kwota 5 mln. zl., gdy to zsumujemy,
to jui nie jest kwota 10 mln., ale byi mo2e 15, 16 mln., wigc chcq te2 powiedziei, ie to sq
tego, Drodzy Pa6stwo, typu wybory. Ja mam (wiadomo6i jednego, 2e zawsze dla nas takim
decydujqcym kryterium jest kryterium racjonalnoici i gospodarnoici, choi niekt6rzy uwaiajE
Drodzy Paistwo, ie jest inaczej. Wiemy, 2e jesteSmy tutaj z r62nych Srodowisk politycznycn,
mam wra2enie,2e nigdy nie staraiem siQ zbytnio eksponowai powiedzmy swojego szyldu
politycznego, chocia2 siq jego nie wstydze i caty czas jestem czlonkiem, wiadomej partii
pofitycznej. Natomiast to, co siq zdarzylo we Wloclawku, ie we Wtoclawku tych emocji
politycznych w ostatnim czasie jakby bylo coraz wiQcej jest bardzo zle. Myflq, ie nie tylko we
Wfoctawku, ale w o96le calym naszym kraju polityka trafia, nie chcq powiedziei, ie do
ko6ciofa, do szk6l, do r62nych instytucji publicznych, sp6lek skarbu pa6stwa i to jest Droozy
Pa6stwo bardzo zle, Natomiast wystqpujqc tutaj przed Pafistwem, przed tym ostatecznym
aktem glosowania, chcq powiedziei, ie tutaj nie ma wygranych, to, 2e inwestycje przesunqiy
nam sie, tak, jak tutaj Paistwo Radni powiedzieli o kwartal, jest rzeczywiScie faktem.
Niestety te trzy miesiace mamy mniej na realizacje inwestycji i to jest bardzo niedobre. :a
rozumiem dyskomfort tutaj dw6ch klub6w: platformy iSLD itei chcq powiedziei, oo
rozumiem zarzuty Pana Przewodn iczqcego Hupaly, natomiast ja tei chcq powiedziei, 2e nie
bylem dysponentem tych spotka6, ale na te spotkania byfem razem z moimi Zastepcami
zapraszany, te2 uwaiam, ,e uzgodnienia dotyczqce budietu powinny siq odbywai w
porozumieniu wszystkich klub6w, tak siq nie odbylo, nie mnie to ocenii, mi zaleiy na tym,
2eby ten budiet w kor'rcu zostal uchwalony iieby(my mogli realizowad te zadania, ktore
zostaly do niego wpisane isq to zadania, kt6re zostafy wpisane z inicjatywy wszystkich
klub6w, jak i mieszkaric6w, jak i mojej osobistej, dziqkujq bardzo. (wypowiedi doslowna).
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Po zakofczonej dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod gtosowanie przyjqcie
projektu uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wfoclawek na

2018 rok.

W wvniku gtosowania przeprowadzonego z udzialem 24 radnvch za podieciem uchwatv
radni ooowiedzieli sie iednomv6lnie, gios6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch sie nie
stwierdzono,

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania,
uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zatqcznik do protokofu,

Ad.3
Zamkniqcie obrad,
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Rafal Sobolewski podziqkowaf wszystkim za udziat w
obradach stwierdzaiQc, 2e wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady XXXIX
sesji Rady Miasta Wloclawek.

Zakofczenie obrad godz. 10:50

OBRADOM PRZEWODNICZYI

toctAwEK

1.1



Zalacznlkl:

1. Lista radnych obecnych na obradach XXXIX sesji Rady Miasta Wfoclawek

2, Lista os6b uczestniczecych w XXXIX sesji Rady Miasta Wloclawek.

3. Projek uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu
Woclawek na 2018 rok.

Protok6l soorzadzila:
Ewa Pranik
InspeKor BRMAn/
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